
 

 

Just sign Utdragsbestyrkan 

Sammanträdesprotokoll 

Vetlanda Ungdomsråd 
Sammanträdesdatum 
2024-06-12 

Vetlanda Ungdomsråd 

Plats och tid Vattenverket, Norra Esplanaden 11 kl. 11.00 till 14.00 
 

Närvarande/beslutande Stina Lindgren, ordförande, Withalaskolan (från 11.30) 
Theodor Wätterbo, Withalaskolan (ordförande för mötet) 
Tias Lerager, Withalaskolan  
Ben Bjurenholt, Vetlanda friskola 
Adrian Borg, Landsbro skola 
Ida Lidehorn, Landsbro skola 
Birgit Blix, Vetlanda friskola (till kl. 12.15 tom punkt 4) 
Alma Lidehorn, Vetlanda friskola (till kl. 12.15 tom punkt 4) 
Moa Hedqvist Withalaskolan 

Fabian Marcel, Njudungsgymnasiet 

Simon Svensson, Njudungsgymnasiet 
 
 

 

Frånvarande Ester Brännström, Vetlanda Friskola 
My Thuresson, Withalaskolan 

 

Övriga deltagare  Anders Dahlén 
Glenh Zachrisson 
Henrik Tvarnö (S) Punkt 1 
Asko Kurjenkalio,   

Underskrifter 

Sekreterare 

 

 

Ordförande 

Anders Dahlén 

 

 Theodor Wätterbo, Stina Lindgren  

Justering av protokollet 
Protokollet är justerat.  

Datum när protokollet justerades: 2024-09-03 

Förvaringsplats för protokollet: Vattenverket 
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1. Mötet öppnas och upprop 
Theodor öppnar mötet och genomför upprop.  
 

2. Beställning av mat 
Alla meddelar Glenh vad de vill äta.  
 

3. Jönköpings länstrafik och bussar 
Henrik Tvarnö (S) berättar hur regionen planerar kollektivtrafik och vad det kostar. 
Henrik berättar att ungdomsrådet kan göra en skrivelse till kommunen eller till 
regionen om ungdomsrådet vill ha en viss linje till exempel direkt till Jönköping. 

Ben frågar om buss till och från Vetlandafesten. Henrik säger att det kan kommunen 
själv ordna. Henrik föreslår att ungdomsrådet gör en skrivelse om det.  

Ida frågar varför ungdomar inte får åka gratis på sommaren längre. Henrik svarar att 
alla partier inte var överens om det. Därför togs det bort.  

4. Mat 

Stina Lindgren tar över som ordförande efter maten.  

 
5. Utredning ny simhall i Vetlanda 

Anders Dahlén visar hur den skriftliga rapporten blev och vad enkätsvaren visade. 
Rapporten är inskickad till Tekniska kontoret.  
 

6. Utvärdering av Vetlandafesten 
Ungdomsrådet är nöjda med Vetlandafesten. Det var kul och lyckat. Godiset var 
populärt. Hjulet var bra. Frågorna behöver vara enklare och lite mer olika. Saknade 
papperskorg. Bra plats! Önskar samma plats. Borde vara där tidigare. Kl 10 på plats vid 
platsen. Saliboy populär. Några i publiken skapade problem.  
 
Anders Dahlén sammanställer alla svar från besökarna som kom in.  
 
Vetlandafesten var bra som helhet. Mycket folk. Svårt att se på t ex Samir och Viktor 
och Måns. Kanske kan skärmarna användas och filmas? 
 

7. Vad kan vi göra för att få fler ungdomar att röra på sig kontinuerligt?  
Fråga från kultur och fritid. 
- Gratis aktiviteter i någon hall. 
- Behöver finnas variation 
- Uppmuntra till rörelse i skolan.  
- Föreningar ordna utomhusträning t ex friskis pop up container.  
- Göra det som lek. Äventyrsspel utomhus.  
- Promenad eller ”pulsträning” varje dag 
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- Reklam om att röra på sig.  

Beslut: Fortsätta fundera över detta under ett möte under hösten.  

 
8. Socialnämnden önskar att besöka oss under hösten.  

Ungdomsrådet tycker det är bra idé. Glenh ska kolla med socialnämndens om det är 
någon speciell fråga som de vill samtala om.  
 

9. Budgetuppföljning 
Glenh redogör för hur mycket pengar ungdomsrådet gjort av med. Cirka 15 000 kr 
hittills har använts av beviljade 20 000 kr.  
 

10.  Övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 

11. Nästa möte 3 september kl. 12-14 
 

12. Mötet avslutas 
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